
Referat fra styremøte i Torpa IL 16.06.21 

Tilstede:  

Eli Vogt Godager, Linda Tveit Berge, Lise Koll, Kristin Buflaten Lyshaug og Marthe Sollien (ref). 

 

Styret:  

• Befaring i ny skole og hall        

o Møte til høsten med de som ønsker å jobbe for aktiviteter i hallen. Åpent 

medlemsmøte for å ha dialog om aktiviteter og hvilke tilbud det er ønskelig å ha/hva 

som er mulig.  

• Økonomi: 

o Alt OK. Ingen store inntekter eller utgifter.   

• Sammenslåing med VTUL: 

o Idrettskretsen foreslår at klubbene lager en samarbeidsavtale for sammenslåing av 

fotballen. Legge ned Torpa Fotball.  

o Vi har fått tilbud om å være med på et nasjonalt pilot-prosjekt om flerårige 

samarbeidsavtaler vdr lag i fotballen.   

o VEDTAK: Styret vedtar at vi går for forslaget fra Idrettskretsen om etablering av 

samarbeidsavtale med VTUL fotball.   

• Torpa Ski inn i Torpa IL? 

o Hva skal til for at Torpa Ski vil inn i Torpa IL? Vi inviterer dem inn til et møte for å si 

noe om dette og se på mulighetene videre.   

• Torpa IL får egen nettside (opprettet). www.torpa-il.no.  

o Her gis en oversikt over aktiviteter som skjer i Idrettslaget og kontaktinformasjon. 

Protokoller fra styremøter legges ut.  

• Informasjon til «Torpemødre». 

o Linda har laget informasjonsvideo som er lagt ut på snapchat «Torpemodre». Gir 

informasjon om aktiviteter vi kan tilby. Videoen blir også lagt ut på Idrettslagets 

facebook-side.  

• Hjertestarterkurs 

o Kurs til høsten. Linda, Anders H og en til deltar? 

• Åmot-dagen 

o Arrangeres til høsten.  

    

Undergruppene: 

• Hundegruppa: 

o Camp Halden renoveres.  

• Lite aktivitet i mange av undergruppene akkurat nå på grunn av sommerferie.  

http://www.torpa-il.no/

